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Bestyrelsesmøde  
den 13. juni 2023 kl. 19:00 

Ramsø Hallens mødelokale 

1. Konstatering af fremmødte: 
Henrik Hedegaard, Edgar Rasmussen, Marianne Frandsen, Louise Vedel, Lars 
Nørredal, halinspektør Henning Riber, Hanne Roslyng-Stilou (referent) 
 
Afbud fra: Peer Knudsen, Jette Tjørnelund 
 
 
Før punkt 2 var bestyrelsen på rundtur i alle hallens lokaler. En velvedligeholdt hal 
overalt. 
 

2. Opfølgning og godkendelse af referat fra sidste møde. Opfølgning på diverse punkter 
nedenfor. 

 
3. Økonomi – opfølgning akk. maj. 

Der er forbrugt mindre varme/gas end budgetteret, så der bør være rigelig luft til resten 
af året, særligt fordi indkøb af robotgulvvasker udskydes. 
 

4. Orientering / meddelelser fra: 
 

a. Formand 
- Intet  

 
b. Halinspektør 

- Orientering daglig drift: 
Der har været udfordringer med, at hallerne benyttes uden at være booket, hvilket 
tydeligt kan ses pga. bevægelsessensorerne. Specielt gymnastikafdelingen har 
været slemme til at ”glemme” at booke; Henning er i kontakt med GIFG herom. 
Der kan straksbookes via Foreningsportalen, så det bør ikke være en udfordring. 
Henning har holdt møde med Christian Ulrik Lauersen fra forvaltningen. Christian 
havde meget ros til hallens udseende og har mundtligt tilkendegivet, at han ikke 
ser det som et problem at bruge evt. overskydende midler af driftstilskuddet på 
anlæg af udendørs padelbane(r).  
Drøftelser vedr. Wannasport pågår stadig. 
Der er lift i hallen i morgen, så nye wirer/hjul til bagtæppe/bro kan ophænges uden 
risiko for, at det falder ned.  
Pokalskabe: Louise følger op med GIF, så vi kan få en afklaring på, hvor mange 
ekstra pokalskabe, der skal bruges.  
Forhøjelse af dør mellem hal 1 og 2: Henning afventer nøjagtige mål på 
døråbningen fra gymnastikken (Tina Sørensen), før arbejdet igangsættes. 
Drøftelse med Allan Andersen vedr. ophænging af bro/banner i hal 2 udestår. 
 

c. Bestyrelsen i øvrigt 
- Nyt fra foreningerne 
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Fodbold: århundredets kamp afholdt i Viby (Brøndby IF på besøg). VG tabte 
snævert (5-1), og derudover var det et fremragende arrangement. Virkelig god 
stemning på dagen. 
Fortsat travlt med ungdomscertificering.  
 
Gadstrup Motion: Arrangement af Klovneløb i søndags. En bragende succes med 
over 250 deltagere.  
Har fået 6 nye danmarksmestre i Kettlebell semi-maraton!!  
Lidt feriestemning i centeret – ikke usædvanligt for årstiden.  
 
GIF: første udkast til GIF-filmen er kommet. Der skal laves lidt småjusteringer, før 
den er klar til udgivelse.  
Planlægning af Gadstrup Dagen er i gang (19. august).  
Uvished om GIF fremadrettet skal betale ejendomsskatter af fodboldbanerne + 
godt 1,2 ha bag boldbanerne, som er bortforpagtet til en landmand.  
 
Billard: 2 hold gik i 1/16 finalerne, men tabte desværre. Pt. 38 medlemmer. Lokalet 
bruges virkelig meget. Der er bestilt nyt klæde til bordene og skabe til køerne. 
 
Håndbold: Det går fint med at hyre frivillige til Roskilde festival. Der skal afholdes 
håndboldkaravane i både Viby og Gadstrup. 2 herrehold og 1 damehold med ny 
træner + 4 børnehold i næste sæson. Alle hold træner i Viby. 
 
Gymnastik: nogle hold deltager pt. i en del udendørs opvisninger (Roskilde, 
Holbæk, Snoldelev). Grevinderne har afholdt udtagelse af nye gymnaster (ca. 25 
deltagere) og arbejder frem mod sommerens deltagelse i Gymnastradaen i 
Holland. I den kommende weekend holder Grevinderne afrejseopvisning, reunion 
og sommerfest. Nyt hold med grundtræning/genoptræning startet søndag aften. 
Afholdt åben hal 3 søndage – god tilslutning på nær i søndags, hvor der både var 
fremragende vejr og Klovneløb i Gadstrup. Deltagerne kommer også udefra – bl.a. 
Birkerød (pga. opslag på TikTok). 

 
5. Til drøftelse og beslutning 

 
a) Status padelbaner. Der blev afholdt indledende møde umiddelbart inden vores 

møde – 2 deltagere fra GM, 2 fra tennis, Louise fra GIF samt Henning. Tennis vil 
gerne drifte anlægget, men har ikke midler til finansiering af et anlæg. Kommunen 
er ikke afvisende over for at være med til finansiering. Et alternativt 
finansieringsforslag kunne være at søge fondsmidler – i dét tilfælde bør hallen ikke 
spille nogen rolle. Der holdes møde igen om 14 dage, hvor der bl.a. skal drøftes 
ejerskab og finansiering. Arbejdet er i den helt spæde opstart, og der er ikke truffet 
beslutning om noget. 
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b) Attrap vildtkamera i toiletrum 
Sagen blev gennemgået, og bestyrelsen besluttede, at forvaltningen behandler 
sagen. 
 

6. Punkter til næste møde 
 

a) Opfølgning padelbaner 
   

 
7. Eventuelt  

 
a) Intet 

 
Næste møde: 

 
Torsdag den 21. september kl. 19:00 i Ramsø Hallens mødelokale. 
 


